
THE PROVINCIAL PARKS ACT
(C.C.S.M. c. P20)

**Provincial Parks Designation Regulation,
amendment**

Regulation 117/2013
Registered August 2, 2013

Manitoba Regulation 37/97 amended

1 The Provincial Parks Designation Regulation, Manitoba Regulation 37/97, is amended by this regulation.

2 The Schedule is amended in the entry "Hecla/Grindstone Provincial Park"

(a) by replacing everything in the column entitled "DESCRIPTION" with the following:

All those portions of Township 23, Ranges 5 and 6 E.P.M., Township 24, Ranges 5 and 6 E.P.M., Township 25, Ranges 5 to 8 E.P.M., Township 26, Ranges 5 to 9 E.P.M., Township 27, Ranges 5 to 9 E.P.M., Township 28, Ranges 6 to 8 E.P.M., including Government Road Allowances and the Bed of Lake Winnipeg, shown on Plan 20506.

(b) in the column entitled "LAND USE CATEGORY", by striking out "Plan 19817A" wherever it occurs and substituting "Plan 20506".

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LES PARCS PROVINCIAUX
(c. P20 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la
désignation des parcs provinciaux**

Règlement 117/2013
Date d'enregistrement : le 2 août 2013

Modification du R.M. 37/97

1 Le présent règlement modifie le Règlement sur la désignation des parcs provinciaux, R.M. 37/97.

2 L'entrée « Parc provincial d'Hecla / Grindstone » figurant à l'annexe est modifiée :

a) par substitution, au texte de la colonne intitulée « Description », de ce qui suit :

La partie du township 23, rangs 5 et 6 E.M.P., du township 24, rangs 5 et 6 E.M.P., du township 25, rangs 5 à 8 E.M.P., du township 26, rangs 5 à 9 E.M.P., du township 27, rangs 5 à 9 E.M.P. et du township 28, rangs 6 à 8 E.M.P., y compris les emprises gouvernementales et le lit du lac Winnipeg, indiquée sur le plan n° 20506.

b) dans la colonne intitulée « Catégorie d'utilisation des terres », par substitution, à « plan n° 19817A », à chaque occurrence, de « plan n° 20506 ».

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba